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Abstract (en)
The turbine (10) has an impeller (18) rotatively mounted downstream of a distributor (16). Ring sectors (20) are circumferentially arranged in an end
to end manner, and suspended to an outer casing (22) by an annular support (24). The distributor has an inner radial end including a fixation unit
fixed on an inner casing. The distributor has an outer radial end that is in axial support on an annular plate (90), where the plate is suspended to the
outer casing irrespective of the annular support of the ring sectors.

Abstract (fr)
Turbine haute-pression (10) d'une turbomachine, comprenant au moins un distributeur (16) et une roue (18) montée rotative à l'intérieur de secteurs
d'anneau (20) fixés à un support annulaire (24) qui est suspendu à un carter externe (22), le distributeur comprenant à son extrémité radialement
interne des moyens de fixation sur un carter interne et à son extrémité radialement externe des moyens (102, 104) d'appui axial sur un élément fixe
(90) de la turbine qui est suspendu au carter externe indépendamment du support annulaire de fixation des secteurs d'anneau.
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